
Тања Мишчевић: Тема евроинтеграција није "секси" да би била на првој страници новина
петак, 24 фебруар 2017 17:42

Шефица преговарачког тима Србије са ЕУ Тања Мишчевић изјавила је данас да је
подршка грађана Србије за пут ка ЕУ порасла са 42 на 48 одсто, али је приметила да
тема европских интеграција "није �секси"� да би била на насловним странама.

  

  

Она је у ЕУ инфо центру, на питање да ли ће предстојећи избори у Србији успорити
процес придруживања, казала да су за време изборне тишине прошле године усвојени
акциони планови за поглавља 23 и 24.

  

- �Наравно да су избори успорили ствари, али нас нису омели - рекла је Мишчевић и
оценила да председнички избори неће утицати на рад парламента, па самим тим ни на
доношење законских решења.

  

Она је истакла да се ради на бројним поглављима, те да су спремни акциони планови за
поглавља 19 и 22, и она би, каже, могла да буду отворена до краја године, али то зависи
од држава чланица.

  

�Радимо на томе да пошаљемо што више преговарачких поглавља у Брисел�, рекла је
Мишчевић, али је навела да с друге стране није задовољна темпом отварања.

  

Она је изјаву директора Европске комисије за проширење Кристијана Данијелсона, који
је такође био у ЕУ инфо центру да од Србије зависи брзина, прокоментарисала да �на
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свакој прузи има и станица, а да оне утичу на ту брзину�

  

- �А те станице су испуњавање услова, оцењивање од стране држава, опште окружење
ЕУ, напредак у поглављима 23, 35. Али то није изговор за нас - рекла је она.

  

Као најтеже на путу ка ЕУ, Мишчевић је оценила примену стандарда ЕУ, указујући да
нас Европска унија понекад подсећа шта је за нас саме добро.

  

- �Наш је задатак да обрачунамо колико брзо можемо те стандарде да унесемо у домаће
право. То је тако у свакој од области - рекла је шефица преговарачког тима Србије.

  

Подсетивши да су за Србију јако важни владавина права, али и зашттиа потрошача,
заштита здравља, те да локалне самоуправе имају велике користи од отварања полавља
која ше тичу јавних набавки, Мишчевић је прокоментарисала да сва та објашњења нису
секси и за прву страницу новина, а да су суштина наших живота.

  

(Танјуг)
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